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Els alcaldes insisteixen que
s'ha de soterrar tot el
traçat

JORDI CABEZAS DAVID BAHÍ PEPI
COMALADA SANTI VILA CARLES
FORTIANA JOSEP M. BARTOLOMÉ
alcalde de la jonquera alcalde de santa
llogaia alcaldessa de vilafant alcalde de
figueres alcalde de llers alcalde d'avinyonet
de puigventós
«És clar que passarà per la Jonquera. Com
a alcalde, millor si passa soterrada, però per
solidaritat amb la resta demano que se
soterri tot»

«He demanat que vinguin a explicar a la
gent per què en mig poble la línia anirà
soterrada i a l'altra meitat, no. Jo no m'hi
veig amb cor»

«És injust. Nosaltres estem al tram de la
interconnexió, però insistim que s'ha de
soterrar a tots els municipis afectats»

«Valorem positivament que se soterri a la
comarca de l'Alt Empordà, però havien
d'haver fet un esforç per soterrar-ho a tot el
traçat»

«És fantàstic que se soterri en el nostre
municipi, però em sap greu que a d'altres
llocs no es faci. El soterrament hauria de
ser en tot el tram»

«Es tracta d'un greuge comparatiu entre
pobles. Nosaltres tenim la sort que ens la
soterren, però s'ha de mirar pel bé de
tothom. Per què en un tram sí i a l'altre
no?»


